

# WNT European Open Qualifier Event in Stuttgart, Germany am 23.06.2024

## „SECOND CHANCE“

(english text see below)

Turniermodus genau wie am Samstag.

Wer sich schon am Samstag für die European Open qualifiziert, erhält sein Startgeld für Sonntag zurück.

Platz 3+4 vom Samstag bezahlt am Sonntag kein Startgeld (rechtzeitige Anmeldung erforderlich).

**Beginn:** 10 Uhr (Einlass 9 Uhr, Anwesenheitspflicht 09:30 Uhr)

**Disziplin:** 9-Ball, Winnerbreak, Matchroom Break Box, die 9 wird auf dem Punkt aufgebaut

**Teilnehmer:** 32-40

**Startgeld:** 40 € bis 15.06.24 / 50€ ab 16.06.24 per Banküberweisung

Kontoinhaber: Billard-Club Stgt.1891 e.V., IBAN: DE45 6009 0100 0230 8940 03,

BIC: VOBADESSXXX

Es gilt „**first pay – first play**“, d.h. die Reihenfolge des Geldeingangs bestimmt die Teilnehmerliste. Rückzahlung nur bei Neubelegung des Startplatzes.

### Preise:

1.+2. Platz: Startplatz + Startgeld für die European Open Pool in Fulda am 06.-11.08.2024

**Modus:** 8 Gruppen à 4-5 Spieler. Die besten 2 jeder Gruppe qualifizieren sich für das Achtelfinale. Die acht Gruppensieger werden im Achtelfinale gesetzt.

Ab dem Achtelfinale KO-System.

**Ausspielziele:** Gruppenspiele, Achtelfinale und Viertelfinale auf 6 GS, Halbfinale auf 7 GS

**Gruppenmodus:** in den Gruppen ergibt sich die Rangfolge nach folgenden Kriterien:

1. Anzahl der gewonnenen Gruppenspiele
2. Differenz der Einzelspiele
3. Anzahl der gewonnenen Einzelspiele
4. Direkter Vergleich

Verlässt ein Spieler vorzeitig das Turnier und spielt nicht alle Gruppenspiele, so werden alle seine Gruppenspiele mit 0:6 gewertet, inklusive die bereits gespielten.

**Kleiderordnung:** keine

**Anmeldung:** über [www.tournamentapp.de](http://www.tournamentapp.de) oder email an [pool@billard-stuttgart.de](mailto:pool@billard-stuttgart.de)

**Ort:** Vereinsheim BC Stuttgart 1891, Dornbirner Straße 11, 70469 Stuttgart (Feuerbach), Germany

**Genehmigungsnummer BVBW:** BVBW469/2024

Same tournament mode as on Saturday.

Who qualifies for the European Open on Saturday, gets his entry fee for Sunday back.

Place 3+4 from Saturday get free entry for the Sunday tournament (early registration necessary).

**Start:** 10 am (entry to location 9 am, compulsory attendance 09:30 am)

**Discipline:** 9-Ball, Winnerbreak, Matchroom Break Box, „9-ball“ on the spot

**Participants:** 32-40

**Entry fee:** 40 € until June 15th, 2024 / 50€ from June 16th, 2024 on bank account  
account owner: Billard-Club Stgt.1891 e.V., IBAN: DE45 6009 0100 0230 8940 03,  
BIC: VOBADESSXXX

„**first pay – first play**“ is valid, that means the sequence of money defines the list of participants. Repayment only if starting place can be reassigned.

**Prizes:**

1.+2. place: Starting spot + entry fee for the European Open Pool in Fulda on August 6-8, 2024

**Mode:** 8 groups with 4-5 players each. The best 2 of each group qualify for the Last 16. The 8 group winners get seeded in the Last 16. Last 16 and following rounds in single elimination.

**Race to:** group matches, Last 16 and Last 8: race to 6. Semi final: race to 7

**Group mode:** in the groups the ranking will be calculated in the following sequence:

1. Number of won matches in the group
2. Difference of single games
3. Number of won single games
4. Direct comparison

If a player quits the tournament before playing all his group matches, all his group matches are counted as 0:6, including the already played.

**Clothes regulations:** none

**registration:** via [www.tournamentapp.de](http://www.tournamentapp.de) or email to [pool@billard-stuttgart.de](mailto:pool@billard-stuttgart.de)

**Location:** Clubhouse BC Stuttgart 1891, Dornbirner Strasse 11, 70469 Stuttgart (Feuerbach), Germany

**Confirmation number BVBW:** BVBW469/2024